
Oświadczenie 
Wałnego Zebrania Sprawozdawczego ROD „Bartoszem)" k. Szczecina 

odbytego w dniu 14.04.20i2r, 

Do Pani Ewy Kopacz Marszalek Sejmu RP 

Szanowna Pani Marszałek 

Zwracamy się do Pani jako do osoby wrażliwej na ludzką krzywdę oraz życzliwej 

ludziom starszym. Bardzo prosimy o wsparcie naszych OsiołKowoow stiiriiini 

0 pozostawienie dotychczasowej Ustawy o Rodzinnych Ogrodach Działkowych . 

Zapewnia nam ona stabilizację użytkowania działek oraz niskie opłaty związane z ich 

uprawą 

Z dużym niepokojem obserwujemy prowadzone od szeregu lat działania 

przeciwników tej Ustawy którzy chcą koniecznie dokonać zmiany mającej na celu 

przejęcie ziemi którą użytkują Działkowcy. Uważamy , że jeżeli ziemia zmieni 

mjlfiŁ̂ r*! r4 r*f n rfytrtHf i hoHa Ttiifwi/iruMsrtia UŁMRU U^JN^ ¿ i f n W I w w ^ t ę . 

Uzytkownskami działek są w większości ludzie starsi, o niskich dochodach a często 

schorowani dla których dsałka to jedyna foirr^ wypoczynł^ i rekrea«# przynoszą^ 

wisie radości i aktywności u schyłku życia. 

Nie możemy się zgodzić na zabranie nam nabytych od szeregu lat praw, które 

w praktyce nić nie kosztują Państwo Rodzinne Ogrody Działkowe utrzymują się 

same za własne- Działkowców pieniądze 

Bardzo zabolały nas stronnicze wnioski z kontroli Najwyższej Izby Kontroli 

które były podstawą do opinii Sejmu dla Trybunału Konstytucyjnego. Wynikały 

one naszym zdaniem z politycznego zabarwienia NIK które jest przecież Pani 

Ifewaalidf nhro 

Jeszcze raz prosimy Panią Marszalek o wsparcie byśmy mogli spokojnie żyć 

1 pracować. 

W imieniu 700 Działkowców, Przewodniczący Zebrania 


